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LJOSLAND VEST VELFORENING 

Org.nr. 912 655 830 

 

 

LJOSLAND 1041 

 

Møte: 17.12.2024, kl.17:00 – 19:30    

Sted: Alle på Teams    

  

Til stede             

Ingvar Grannes (IG) 

Leif Sørensen (LS)  

Wiggo Nilsen (WN) 

Paal Kristensen (PK)  

Ikke til stede: 

Trine Helle (TH) vara 

Torfinn Omdal (TO) 

I tillegg møtte: 

 

  

469 48 496 

959 89 690 

480 25 244 

415 17 402 

 

908 46 137 

911 59 268 

 

 

ingvar.grannes@skfas.no 

leif@revisjonsor.no 

nilwiggo@start.no 

paalkri@icloud.com 

 

trine.helle@icloud.com 

torfinnomdal@gmail.com 

 

 

Referat sendes: 

- møtedeltakerne 

 - www.ljoslandinfo.no  

 

Nr. Sak Ansvarlig Frist 

31-24 Godkjenning innkalling og referat fra møte den 14.09.2024 
 

• Innkalling godkjent. 
 

• Referat 14.09.24 godkjent og legges ut på 
www.ljoslandsinfo.no. 

 

 

 

 

PK 

 

32-24 Økonomi status 
 

• Kontingent status – ikke store bevegelser etter 
årsmøtet. Utestående fordringer -17.700,-.  

• Sende ut faktura på nyåret for fellesveier/kontingent kr. 
6.550,- 

• Fått MVA kompensasjon ca 120.000,-. Sjekke om vi 
kan få mer MVA komp for vår drift – LS sjekker med 
Marit på ADB-senter. 

LS 
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• Kontakte de som har fritak for brøyting pga ikke bruk 
av hytta – WN sender over kontaktinfo IG. 

• Brøyting – Indeksregulering sendt entreprenør 
25.11.24. Ingen tilbakemelding. LS sjekker at fakturaer 
stemmer med reviderte priser. 

• Løypekjøring – ingen utgifter pt.  

• Andre utgifter – ingen av betydning  

• Midler til disposisjon for styret - kr. 1,2 mill i banken 

 

 

LS 

33-24 Informasjon finansiering løype utvalget prosjekter 

Utgifter til prosjektet påløper ikke før vi får godkjenning for 

tippemidler. 

LVV garanterer for 1,2 millioner. Fratrukket tippemidler og 

MVA komp utgjør kostnad for LVV ca 600.000,-. 

IG har vært i kontakt med banker og Å energi for mulighet for 

støtte.  

Vi må sjekke at skisenter får MVA kompensasjon for 

oppgradering av løyper. 

Det skal være eget møte med leder av skisenter og leder av 

løypeutvalget før vi gir endelig tilsagn på byggelån. 

IG 

 

 

34-24 Erfaring brøyting 

• Brøyteappen – noen utforinger ift leverandør når vi har 

eierskifte. WN holder i saken. 

• Paal sjekker kart ift nye byggetillatelser og om disse 

betaler for brøyting 

WN 

 

 

PK 

 

35-24 Veivedlikehold      

a. Reparasjon av skader 

 Ny befaring neste år ift behov for asfaltlapping. 

 Bør lage en større plan for prioritering av 

reasfaltering neste 10 år. 

 Befaring 2027 med Telenor ift fibergrøfter. 

 

b. Grøfterens/kantklipp 

 Utsettes til våren 2025. Noen plasser ligger fiber grunt 

og synlig i grøftene, disse må hytteeiere selv sikre før 

klipp/rensk. Vi må gi ut info om dette. 

 

c. Annet 

 Å energi skal trolig i gang med å vedlikeholde 

Kvernvassdammen, vi må ha et øye med vegene ift 

skader. Vi bør dokumentere Kvernvassvegen til våren 

med henblikk på eventuelle skader ift virksomheten. 

 

PK/TO 

 

 

 

INFO 

IG 

 

 

36-24 Info som gjelder skisenter 

Ingen spesiell info. Neste styremøte 17.1.25. 

LN 

 

IG 

 



Side 3 av 3 

 

Tar med informasjon som gjelder skisenter i LVV’s 

informasjonse-post. Felles e-post sendes ut før jul, før 

vinterferie og en før påskeferie. Få med info fiber som ikke 

gravd ned ift grøfterensk. 

 

37-24 Informasjon som gjelder løypeutvalget 
 
Avventer tilsagn om tippemidler. Blir da et eget møte ift LVV’s 
fremdrift. 
 

IG  

38-24 Informasjon som gjelder bredbånd Telenor 
 
Styret informerte på årsmøtet at vi skulle prøve å få til en 
kollektiv avtale ift fiberbredbånd, dette til en rimeligere pris. 
 
IG har hatt 2 møter med Telenor ift kollektiv avtale for LVV. 
 
IG lager et infoskriv ift dette som vi gjennomgår før dette 
sendes ut til medlemmene. 
 
Paal ser på endring av vedtekter. 
 
Ekstraordinært årsmøte 22.2.25 ift endring vedtekter? 
 
Behandles på neste styremøte. 

 

 

 

 

IG 

 

PK 

 

39-24 Informasjon som gjelder Stovesjappa 
 
Styre i LVV gjør ikke noe aktivt ift Stovesjappa da butikkdrift 
ikke inngår i LVV’s vedtekter/formål. 
 

  

40-24 Neste styremøte 
 
18.1.25 kl. 16:00 hos Wiggo i Kvernvassvegen 122. 
 
Vanlige saker og fremdrift ift eventuell kollektiv avtale ift 
fiber/TV hos Telenor. 
 

 

Alle 

 

 


